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PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 01 februarie 2024, în şedinţa extraordinară a  

Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 
 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud din 
data de 01 februarie 2024, se desfăşoară prin mijloace electronice de comunicare, 
utilizând o platformă online de videoconferință, începând cu orele 1430. Prin 
Dispoziţia Preşedintelui Consiliului Județean Bistrița-Năsăud nr.61 din 31.01.2024 a 
fost convocat de îndată Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud în şedinţă extraordinară 
la data de 01 februarie 2024, orele 1430. Consilierii judeţeni au fost convocaţi în 
scris, prin invitaţie, transmisă prin e-mail și telefonic. Anunţul cu privire la proiectul 
ordinii de zi a fost afişat la sediul instituţiei şi publicat pe site-ul www.portalbn.ro și 
în mass-media locală. 
 

* 
 

Ședința extraordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud a fost condusă 
de domnul Emil Radu Moldovan - Președintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud, 
iar prezența este făcută prin apel nominal.  

La ședință sunt prezenţi 28 de consilieri judeţeni, după cum urmează: 
doamna Tabără Camelia - vicepreședinte, domnul Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian 
- vicepreședinte, domnul Antal Attila, domnul Bertel Doru, doamna Calo Viorica, 
domnul Coman Samuel-Leon, domnul Cârlig Cristian-Costel, doamna Cîrcu Mirela-
Maria, doamna Darabont Emiliana-Cristina, domnul Dedean-Bortăș Ioan, domnul 
Demian Ioan-Alin, doamna Duca Simona-Elena, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, 
domnul Forai Mihael-Simion, domnul Galeș Florin-Grigore, domnul Lupșan Nicolae-
Grigore, domnul Manea Angelo-Aurelian, domnul Marica Marius-Macedon, domnul 
Pintea Vasile-Lucian, domnul Pop George, domnul Puica Vasile, domnul Rus Dorin-
Octavian, domnul Rus Romulus-Virgil, domnul Rus Marin-Vasile, domnul Sbîrciu 
Călin, domnul Scuturici Gheorghe, doamna Sigmirean Doina-Maria și doamna 
Ulecan Maria.   

Au lipsit de la lucrările ședinței următorii consilieri județeni: domnul Moldovan 
Florin-Cristian și domnul Ganea Octavian-Mihai. 

 
* 
 

Participă la ședință doamna Alexandrina-Crina Borș - Secretarul general al 
județului și domnul Florin-Grigore Moldovan - Administratorul public al județului. 
 De asemenea, sunt prezente persoane din cadrul aparatului de specialitate al 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud: doamna Butta Elena - director executiv, 
domnul Borgovan Paul-Ioan - șef serviciu, doamna Parasca Duța-Rafila - director 
executiv, domnul Ceclan - Oprea Ciprian - director executiv, doamna Țigăuan 
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Susana-Savestița - șef serviciu, doamna Ceuca Gabriela-Adriana - șef serviciu, 
doamna Hasnăș Veronica - șef serviciu, domnul Poienar Victor - șef serviciu, 
doamna Borșa Luminița - șef serviciu, doamna Nemțiu Oana-Ancuța - consilier 
Cabinet președinte și domnul Spân George-Marian - consilier principal.  
 Au fost invitați la ședință și sunt prezenți în sală: 
 Domnul Cosma Eugen-Vasile - Director executiv Club Sportiv „GLORIA 2018” 
Bistrița-Năsăud, domnul Gavrilaș George-Alexandru - manager al Complexului 
Muzela Bistrița-Năsăud, domnul Pugna Alexandru - manager al Centrului Județean 
Pentru Cultură Bistrița-Năsăud, domnul Pintea Ioan - manager al Bibliotecii 
județane „George Coșbuc” Bistrița-Năsăud, doamna Rus Delia-Claudia - Director 
general al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-
Năsăud, doamna Alboi-Șandru Elena - director general adjunct al Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Bistrița-Năsăud.  
 În Proiectul ordinii de zi a fost înscris 1 proiect de hotărâre care a îndeplinit 
condițiile prevăzute de art.136 alin.(8) din Ordonanța de urgență a Guvernului 
nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. 
 

* 
 (Ora 1430) 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Sărut-mâinile! Bună ziua, mulțumesc pentru prezență! 
(Se efectuează apelul nominal al consilierilor județeni.) 
 ... 
Au anunțat faptul că vor vota verbal următorii consilieri județeni: doamna 

Cîrcu Mirela-Maria și domnul Dedean-Bortăș Ioan.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Da. Mulțumesc dragi colegi, pentru prezență! Din totalul de 30 de consilieri 

județeni sunt prezenți 28, fiind astfel îndeplinite prevederile legale pentru buna 
desfășurare a ședinței extraordinare a consiliului județean.  

Cu acordul dumneavoastră vă prezint ordinea de zi: 
1.  Proiect de hotărâre nr.VIII/2350 din 31.01.2024 privind 

aprobarea bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-Năsăud 
pe anul 2024 și a estimărilor pe anii 2025-2027 
Iniţiator: Emil Radu Moldovan - Preşedintele Consiliului Județean Bistrița-Năsăud 

Dacă sunt intervenții la ordinea de de zi din partea dumneavoastră? Dacă nu 
sunt deschidem procedura de vot, vă rog să votați. 

Cu 28 de voturi „pentru” și 1 consilier județean care nu a votat, 
ordinea de zi a fost aprobată.  

(Nu a votat domnul consilier județean Dedean-Bortăș Ioan. A votat verbal 
doamna Cîrcu Mirela-Maria). 

  
Vă rog să îmi permiteți să vă adresez și eu câteva cuvinte generale legate de 

buget și îmi cer scuze pentru starea mea nu cea mai fericită, traversez o gripă mai 
puțin plăcută. Ședința de buget era una foarte importantă și am ținut să fiu aici 
alături de dumneavoastră, atât pentru dumneavoastră, cât mai ales pentru oamenii 
care ne-au trimis aici să îi reprezentăm. Aș vrea să vă spun că vom avea în anul 
2024 un buget echilibrat care în primul rând va asigura funcționarea în condiții 
optime a tuturor instituțiilor care țin de consiliul județean. De asemenea 70,13% 
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din bugetul județului este destinat investițiilor în toate domeniile în care noi avem 
responsabilități, mai exact sănătate, infrastructură, digitalizare, învățământ special, 
cultură și sport. Principalele alocări ale bugetului pentru anul 2024 sunt în următorii 
termeni: 31,8% din buget este destinat investițiilor din sistemul de sănătate, 22,9% 
din total buget este destinat reabilitării și modernizării drumurilor județene, 12,85% 
investiții pentru învățământul special și domeniul social, 10,3% susținerii instituțiilor 
de cultură, cultelor, sportului și Programul pentru școli al României, de asemenea 
alte acțiuni din această zonă. Pentru asigurarea funcționării aparatului de 
specialitate al consiliului județean, cheltuielile în buget sunt de 2,98%. Aș vrea să 
vă mai mulțumesc încă o dată pentru modul în care am încheiat anul care a trecut, 
reușind să ne ducem toate proiectele la capăt, micile datorii care au rămas de anul 
trecut așa cum v-am spus și în ultima noastră întâlnire vor fi achitate imediat ce 
bugetul pe anul 2024 va fi aprobat și validat de către instituțiile care trebuie să îl 
valideze. 

* 
 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte – 
Cu permisiunea dumneavoastră trecem la ordinea de zi: 

 Proiect de hotărâre nr.VIII/2350 din 31.01.2024 privind aprobarea 
bugetului de venituri şi cheltuieli al Judeţului Bistriţa-Năsăud pe anul 
2024 și a estimărilor pe anii 2025-2027 

Comisia de administrație - aviz favorabil 
Comisia economică - aviz favorabil 
Comisia juridică și de fonduri europene - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia de sănătate, cultură, tineret și sport - aviz favorabil 
Dacă sunt intervenții din partea dumneavoastră, vă rog. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Dacă îmi dați voie domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Da, vă rog doamna consilier Calo!  
Calo Viorica: - consilier județean - 
Am dezbătut mult astăzi bugetul, poate trebuia și mai mult dar hai să zicem 

că l-am dezbătut. Cel mai mult s-a dezbătut pe suma alocată pentru Gloria 2018. 
Acum din această sumă, eu cu colegii mei am cerut să ni se dea mai amănunțit și 
mai defalcat la fiecare departament, ce sume încasează la fiecare departament și îi 
mulțumesc domnului Cosma și domnului director de la Centrul Județean pentru 
Cultură că ne-au trimis situația și la centru județean și la sport. Am verificat înainte 
să începă plenul astăzi, și într-adevăr la Gloria 2018 este o sumă pentru 31 de 
persoane, că așa ni se transmite, suma brută este de 831.863 de lei și net 660.000, 
adică aproape un sfert sau poate un sfert și ceva nu mai știu exact, cu matematica 
eu nu sunt as, dar mă gândesc că acolo este, suma alocată la Gloria pleacă pentru 
handbal. Este foarte bine că avem o echipă de handbal dar eu făcând împărțeala cu 
calculatorul, această sumă împărțită la 31, cu toate că nu este corect ce am făcut 
eu că normal nu fiecare ia același salariu, aceeași indemnizație, aceeași sumă de 
bani, dar am făcut-o la modul general domnule președinte și îți iese o sumă de 
26.834 adică aproape 270 de milioane ia fiecare persoană, ceea ce nu este corect, 
repet din nou, s-ar putea unu să ia puțin și celălalt să ia poate de două ori cât îmi 
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iese mie suma aici. Întrebarea către dumneavoastră, eu vă spun și repet, și toată 
lumea știe, eu în comisie m-am abținut la buget cu toate că mă doare sufletul că 
trebuie să mă abțin pentru că mai sunt și proiecte care merită din tot sufletul să 
treacă și să primească sumele care sunt alocate absolut pentru orice și pentru 
dumneavoastră și pentru centrul județean și pentru investiții, pentru tot. Eu mi-aș 
dori din tot sufletul să nu trebuiască să mă abțin acum, dar fiind președintele 
consiliului județean aici este o singură întrebare la dumnevoastră și la domnul 
director Cosma. Ce se întâmplă la această remunerație de salarii, că nu ni s-a dat 
exact. Am cerut, ceea ce nu este ilegal, să ne dea să vedem și noi fiecare jucător 
extern și intern câți bani ia la joc, dar atunci când se pierde un joc la Gloria și în 
ultima perioadă și dacă nu mă vedeți prezentă fizic acolo cu toate că mi-aș dorii să 
fiu fizic tot timpul, mă uit la televizor aproape la toate meciurile, că îmi place 
handbalul și am susținut și o să susțin întotdeauna. Ce se întâmplă cu cei care iau 
salariile astea exorbitante, nu zic că nu muncesc, că muncesc, ce se întâmplă cu cei 
care câștigă jocul și noi care aprobăm cu dumneavoastră, că puneți pe tapet acest 
proiect cu această sumă și nu se întâmplă absolut nimic când se pierde. 
Dumneavoastră ca președinte ca să mă faceți pe mine să votez „pentru” tot 
bugetul, pentru că așa mi-aș dori să votez tot bugetul pentru că așa e corect să 
susținem tot ce se face în județ. Să îmi confirmați dumneavoastră ca președinte că 
există și posibilitatea ca să ne „supărăm” pe cei care nu fac performanță. 
Mulțumesc! 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă sunt alte intervenții vă rog! 
Scuturici Gheorghe: - consilier județean – 
Scuturici sunt domnule președinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă rog domnule Scuturici. 
Scuturici Gheorghe: - consilier județean – 
Mulțumesc domnule președinte. Deoarece cum spunea și colega noastră 

doamna Calo în cadrul comisiilor reunite am avut mai multe discuții, întrebări, 
interpelări și vreau să mulțumesc tuturor celor care au făcut posibil în cel mai scurt 
timp să ne răspundă la ele, să ne trimită chiar în scris. Una dintre discuții domnule 
președinte a fost alocarea mare de bani publici către Clubul „Gloria 2018”. Ca fost 
sportiv și iubitor al sportului, nu cred că asta ar fi cea mai mare problemă. Știu că 
mă repet, am mai avut și în alte ședințe aceste discuții, știu că legislația vă permite, 
dar totuși cred domnule președinte că exact cum spuneam și în alte ședinte și la 
bugetul trecut nu este loial și etic față de cetățenii județului ca din bani publici să 
avem unele contracte care sunt confidețiale, care sunt ascunse. Eu nu cred 
domnule președinte, mă repet încă o dată, chiar dacă legislația vă permite, fiecare 
cetățean al județului are dreptul să știe fiecare bănuț în ce parte și cum este 
cheltuit de către noi. Mulțumesc!  

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Da! Dacă sunt alte intervenții? 

  Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian: – vicepreședinte -  
Aș vrea doar să întreb ceva. La comisii am avut discuții despre niște 

amendamente verbale și aș vrea să întreb aparatul de specialitate, dacă este legal 
și putem să ne mai referim la ele, dacă nu să căutăm o altă cale pe viitor. 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Doamna secretar, vă rog! 
Crina Borș: - secretarul general al județului 
Conform regulamentului, trebuiau depuse în scris pâna la data ședinței toate 

amendamentele. Așa scrie în regulamentul aprobat de consiliu. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Mulțumesc doamna secretar! 
Kecskés-Simionca Tiberiu-Ciprian: – vicepreședinte – 
Mulțumesc și eu! 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Succint și eu încerc să răspund solicitărilor făcute de doamna Calo și de 

domnul Scuturici. Doamna Calo, 100% cred că atunci când cineva nu își 
îndeplinește datoria trebuie să fie sancționat inclusiv pecuniar. Nu cunosc în detaliu 
regulamentele de ordine interioară ale Clubului sau ale secțiilor dar sigur 
neîndeplinirea obiectivelor și neprezentarea corespunzătoare de la antrenamente, la 
meciuri, la toate cele, au prevăzute și sancțiuni. Legat de contracte ele sunt 
confidețiale cu responsabilități pecuniare pentru club. Am înțeles domnule Scuturici 
că ați solicitat un răspuns în scris, o să primiți răspunsul și în scris pentru solicitarea 
dumneavoastră.  

Legat de banii publici investiți în sport știți că este o dezbatere foarte mare la 
nivel național și la nivel local. Eu aș vrea să vă mulțumesc tuturor că ați fost în 
unanimitate alături de creearea acestui club, de devenirea lui a ceea ce este. Că 
sunt bani mulți sau puțini oricând poate exista o discuție pe acest subiect. Salariile 
nici eu nu le cunosc și nici nu mă interesează salariile jucătoarelor sau antrenorilor, 
pentru că sunt responsabilitățile directe ale celor care sunt angajați pentru așa 
ceva. Ele fac parte dintr-o piață și vă asigur că lucrul care mă preocupă cel mai tare 
este ca legislația să fie respectată și banii să se cheltuie transparent și legal. 
Doamna Calo, spre bucuria mea și a dumneavoastră și a tuturor celorlalți oameni, 
pentru că sunt mulți oameni care susțin această echipă, în ultima perioadă 
rezultatele la absolut toate nivelurile sunt unele mai mult decât meritorii, atât la 
echipa de handbal feminin care este echipa fanion a Clubului „Gloria 2018” Bistrița-
Năsăud care are în ultima perioadă victorii pe linie chiar și în cupele europene un 
singur egal cu Nantes. În momentul de față avem o șansă reală pe care sper ca și 
colegii mei și fetele să nu o irosească, de a junge din nou într-o galerie selectă cu 
un nivel foarte înalt a handbalului feminin european, în cea de-a doua competiție în 
sferturile de finală. Cu puțină șansă și foarte multă muncă din partea lor am putea 
să ajungem să scriem istorie. Să batem recordul, să ajungem într-un turneu final, 
adică în „final four EHF”. La fotbal dorința unui număr foarte important de oameni, 
pentru că așa am luat decizia să vin în fața dumneavoastră și dumneavoastră v-ați 
dat acordul. La solicitarea oamenilor am creeat și secția de fotbal. Băieții la fotbal 
sunt pe primul loc și dacă nu mă înșel la 6 puncte în față, cu șanse reale de a 
promova și de a readuce echipa măcar în Liga a II-a. La celelalte sporturi, în mod 
special la tenis de masă unde rezultatele sunt unele mai răsunătoare, dar la toate 
celelalte sporturi rezultatele sunt unele mai mult decât meritorii care ne fac cinste 
nouă celor care îi sprijinim și județului Bistrița-Năsăud. Pentru mine să știți că e o 
bucurie și cred că și pentru dumneavoastră și pentru mulți cetățeni care îmi trimit 
poze cu mii de copii care sunt în echipamentele Gloriei, peste tot în oraș și care 
sunt luați din fața tabletelor, din fața televizoarelor și duși pe terenurile de sport. 
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Cred că având în vedere că într-un fel mandatul nostru se apropie de final vom 
vedea dacă alegerile vor fi mai repede sau mai târziu, viitorul consiliu, domnule 
Scuturici, va decide dacă va vrea să susțină în continuare sportul, la ce nivel va 
vrea să îl susțină viitorul președinte. Dar eu încă o dată vă spun, e părerea mea 
personală, este un lucru pe care mi l-am asumat, dar este un lucru al nostru al 
tuturor pentru că președintele pune în practică împreună cu executivul, deciziile 
plenului consiliului județean. Eu cred că am făcut un lucru bun cu toții cred că 
foarte mulți oameni care au originile din județul Bistrița-Năsăud sunt mândrii când 
văd la televizor sau pe net știri cu imagini, cu sportivii noștri care într-adevăr fac 
cinste acestui județ și culorilor Gloriei. Eu vă mulțumesc foarte mult pentru tot 
sprijinul și cu permisiunea dumneavoastră trecem la procedura de vot, vă rog să 
votați. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Dar nu ne mai lăsați să spunem două vorbe, domnule președinte? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă las doamna Calo, cum să nu vă las. Am crezut că vorbind o dată nu mai 

vreți să vorbiți și a doua oară, dar nu mă pot opune. 
Rus Marin-Vasile: - consilier județean 
Domnule președinte, vreau și eu să spun ceva. 
Scuturici Gheorghe: - consilier județean – 
Noi am repetat în comisii domnule președinte, dar dumneavoastră nu ați fost 

în comisii. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Vă rog doamna, Calo! 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Am înțeles că vrea și colegul Rus Marin să spună ceva. Domnule președinte 

ați încercat să mă lămuriți, nu mi-ați dat motive să votez „pentru”.  
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
După mine doamna Calo, dar nu este clubul lui Radu Moldovan, nu poate 

face reguli Radu Moldovan că sunt niște legi .... 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Nu face Radu Moldovan reguli, Radu Moldovan trebuie să ne dea nouă 

siguranța ... 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Doamna Calo, dacă mă lăsați să vă spun...nu e frumos să vă întrerup, nu 

acesta era scopul. Din punctul meu de vedere sancțiunile ar fi la nivelul prestației, 
dar nu eu fac reguli. 

Calo Viorica: - consilier județean - 
Atunci am să completez pentru că acum 1 an sau acum 2 ani, domnul Cosma 

este acolo, dânsul poate să confirme că așa este, am pus mâna pe telefon când am 
văzut că echipa nu merge, că nu a mers la început, că a fost condusă de o ditamai 
vipă , care după ce am aflat eu, a luat peste 10 mii de euro și nu făcea absolut 
nimic... 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Nu există așa ceva, doamna Calo. 
Calo Viorica: - consilier județean - 
Numai puțin lăsați-mă să termin... nu făcea nimic, nu făcea performanță și i-

am spus domnului Cosma să facă bine, să nu îi fie frică să trimită acasă pe cineva 
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care nu face performanță, pentru că am și spus, și logica de ce, dacă atâta timp cât 
celelelte jucătoare care primeau mai puțin munceau pentru echipă și cea care nu 
făcea nimic primea cea mai mare sumă. După aceea domnul Cosma probabil 
consultându-se și gândindu-se bine la sfatul meu, a plecat acea persoană, echipa 
de handbal a început să facă performanță. Acum nu am nimic împotriva echipei de 
handbal, problema este ca această echipă să ajungă acolo unde trebuie să ajungă, 
să facă performanță, dar atunci când nu face performanță noi nu trebuie să 
închidem ochii și să mulțumim celor care nu fac treabă, așa cum nu mulțumiți nici 
dumneavoastră echipei dumneavostră dacă nu își fac datoria cum trebuie. Cam 
asta era dorința mea. Nu vreau să fiu împotriva bugetului v-am spus, din cauza 
echipei de handbal. Doamne ferește, dar dumneavoastră trebuie să ne asigurați că 
există și partea mai rea, care trebuie să intre la fiecare jucător în cap, vorba lui 
Scuturici, că sunt banii publici, poate nu ai mei, dar ai celorlalți care plătesc pentru 
ei ca să facă performanță domnule președinte. 

Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Sunt întru totul de acord cu dumneavoastră, cu principiul dumneavoastră 

care mi se pare unul de bun simț și sunt întru totul de acord că trebuie să existe și 
metode pecuniare pentru cei care nu își fac treaba. Deci sunt întru totul și susțin în 
totalitate și ce ați spus și ceea ce solicitați dumneavoastră. Mi se pare un lucru de 
bun simț pentru că oricare dintre noi, oriunde activăm, atunci când nu performăm 
sau greșim suntem sancționați pentru asta. Domnule Marin Rus, vă rog. 

Rus Marin-Vasile: - consilier județean 
Eu aș veni domnule președinte prima dată să vă spun multă sănătate. Aș 

veni cu o altă întrebare care nu este legată de sport, am avut și eu discuția legată 
cu sportul. Vreau legat de partea socială și aș avea o întrebare cu două răspunsuri: 

1. Dacă sunt acoperite în bugetul DGASPC salariile și cu măririle de salarii 
pentru bugetul actual? 

2. Dacă sunt îndeplinite criteriile pentru licențiere la centre, prin bugetare? 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Domnule Rus, așa cum am spus și în intervenția mea de început obligația 

ordonatorului de credite este să asigure în primul rând funcționarea în condiții 
optime a instituțiilor, deci ținând cont că 90% din cifre pentru partea de funcționare 
a DGASPC este furnizată, sau banii sunt transferați de la Guvern, iar ceilalți 10% 
sunt asigurați de consiliu, vă asigur că nu vor exista nici un fel de probleme ca 
această instituție foarte importantă pentru viața socială să fie funcțională. Legat de 
criterii, nu mă pricep, o să întreb și o să vă comunic răspunsul, dar din cunoștințele 
mele, condițiile în care DGASPC își desfășoară activitatea sunt unele bune. Am 
vizitat copiii în decembrie de Moș și am văzut că lucrurile sunt în regulă, dar mă 
informez în mod concret de la doamna director general și o să vă rog să vă dea un 
telefon după amiază să vă anunțe sau să vă răspundă la toate întrebările legate de 
acreditare, de ce ați spus. 

Rus Marin-Vasile: - consilier județean - 
Bun. O să primesc răspunsul. Dacă nu, o să vă mai interpelăm domnule 

președinte. 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Suntem aici și sper să fim cu mai multă vivacitate decât astăzi. 
Rus Marin-Vasile: - consilier județean 
Bine! Vă mulțumesc. Sănătate multă! 
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Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Dacă sunt alte intervenții? Dacă nu sunt deschidem procedura de vot și vă 

rog să votați stimați colegi. 
Cu 23 voturi „pentru” și 6 „abțineri” proiectul de hotărâre a fost 

adoptat. 
(S-au abținut de la vot următorii consilieri județeni: domnul Bertel Doru, 

domnul Coman Samuel-Leon, domnul Filipoiu Augustin-Florinel, domnul Kecskes-
Simionca Tiberiu-Ciprian, domnul Pintea Vasile-Lucian și domnul Scuturici 
Gheorghe. A votat verbal doamna Cîrcu Mirela-Maria și domnul consilier județean 
Dedean-Bortăș Ioan.). 

* 
Emil Radu Moldovan: - preşedinte - 
Mulțumesc frumos! Vă doresc o după-masă plăcută și sănătate multă stimați 

colegi!  

* 
Declar închise lucrările ședinței. (Ora 1459) 

* 
Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 

       PREȘEDINTE,        SECRETARUL GENERAL AL JUDEŢULUI, 
   EMIL RADU MOLDOVAN          ALEXANDRINA-CRINA BORȘ 

Aprobat în ședința ordinară a Consiliului Județean Bistrița-Năsăud din data de 29.02.2024 

Verificat: Șef serviciu, Paul-Ioan Borgovan  ______  
Întocmit: Consilier superior, Nicoară Maria ________ 


